

Press Release

Media : Seri Dewi & Keluarga
 Date : Dec 2013
 Page : 62
 Published : Monthly
 Language : Bahasa Malaysia
 Circulation : 88,000 (audited by ABC)



A magazine that responds to the needs of the Malaysian family through topics on education and upbringing, health, relationships, psychology, fashion, beauty and culinary skills.

Category: Family Magazine
 Target Audience: Female, 20-45 years

Sistem Nano Nature Water Filtration



Secara purata, seorang dewasa boleh hidup selama 5 hingga 7 minggu tanpa makanan, tetapi tidak boleh hidup lebih dari 5 hari tanpa bekalan air! Tubuh kita memerlukan 2 liter air setiap hari, yang bersamaan dengan 6 hingga 8 gelas, untuk memastikan ia berfungsi dengan normal.

Alam semulajadi menyediakan sumber air tawar yang bersih yang akan mengalir melalui sungai-sungai. Ia seterusnya akan disalurkan ke empangan dan loji rawatan air sebelum dibekalkan melalui paip ke kediaman kita. Sepanjang perjalanannya, bekalan air minum kita mungkin akan tercemar.

Menyedari keperluan yang sangat penting ini, Tupperware Brands mengeluarkan produknya sendiri iaitu Sistem Nano Nature Water Filtration. Sistem Nano Nature Water Filtration berfungsi menapis, menyucikan dan mempertingkatkan air anda dengan mineral yang bermanfaat dan penuh dengan nutrien. Ia mampu menghasilkan air yang bersih dan selamat untuk kegunaan anda sekeluarga.

Bagaimana Sistem Nano Nature Water Filtration berfungsi? Peringkat Pertama adalah Tapis iaitu melalui penapis NanoCeram berlipat yang berpaten untuk menapis bendasing daripada air. Peringkat Kedua adalah Tulen iaitu melalui penapis blok karbon teraktif berketumpatan tinggi yang mampu menuliskan air.

Peringkat Ketiga adalah Tambah iaitu melalui tangki penambah mineral bakuan untuk menambah nutrien ke dalam air.

Mengapa pilih Sistem Nano Nature Water Filtration?

- Teknologi Nano-Ceram® berpaten berkesan untuk menyingkirkan sehingga 99.99% bakteria dan virus.
- Blok mampat karbon teraktif berketumpatan tinggi berkesan menyingkirkan bahan cemar.
- Merupakan salah satu daripada sistem penapis air yang mencatatkan kadar aliran tertinggi di pasaran, mineral bermanfaat yang wujud secara semula jadi dalam air tetap dikekalkan.
- Air diperkaya dengan mineral bermanfaat dan berakali untuk memberi manfaat kesihatan yang optimum.
- Tidak memerlukan tenaga elektrik, mudah digunakan, mudah diselenggara dan komponen penapis dan prestasi diuji serta disahkan sepenuhnya oleh NSF dan WQA.



Untuk maklumat lanjut mengenai sistem Nano Nature Water Filtration, sila layari tupperwarebrands.com.my atau hubungi 1 300 88 5500.